
Referat fra gruppemøte 11.04.2011
Sted: Nes Rådhus
Tid: 19:30-21:30
Til stede: Åse Birgitte Skjærli, Sesselja Bigseth, Stig Løkke-Sørensen, Øystein Smidt

Gjennomgang av saker til formannskapsmøtet:
Åse Birgitte stiller for Øystein i formannskapsmøtet 12.04.2011

PS 11/24 Referat fra styremøte i ØRU:
Åse Birgitte mener setningene "Et annet forhold er at innbyggerne Nes kommunene tilhører
opptaksområde for sykehus Innland, mens de i forhold til spesialisttjenester tilhører A-hus. Det tas
inn en setning om dette." i referatet må omformuleres da det hele tiden har vært meningen at Nes
kommune skal tilbakeføres til Ahus. 

PS 11/26 Valg av politiske delegater til Trekanten Park
Venstre setter motforslag mot en av kandidatene som er foreslått. Venstre foreslår i stedet Åse
Birgitte.

PS 11/27 Søknad om sletting av klausul
Åse Birgitte vil stemme imot forslag om sletting av klausul vedrørende gbnr. 169/141. Begrunnelse
er at kommunen bryter intensjonen i avtalen om vi velger å slette klausulen. 

PS 11/30 Flytting av biblioteket
Åse Birgitte uttrykker misnøye med hvordan den politiske prosessen angående flytting av
biblioteket har blitt håndtert. Vi mener saken er kommet opptil politisk behandling alt for sent, noe
som har frarøvet politikerne et reellt forhandlingsrom. I tillegg er vi skeptiske til den mulige
uheldige sammenblandingen av prisreduksjon i leie ved tidlig innflytting og byggeprosess i
kommunen ved utvidelse av BB-senteret. 

Valglista for kommunevalget 2011:
Øystein informerte at Fredrick Andre Blikeng har flyttet fra kommunen. Han er derfor ikke lengert
valgbar, og vil bli slettet fra valglisten. Sesselja får i oppdrag å oppdatere valglisten på nett.

Om programarbeidet:
Arbeidet med programmet går sin skjeve gang og ligger litt på etterskudd, bl.a. pga
historieskrivingen som krever sitt.

Momenter som bør med i programmet:
• Vi ønsker gågate mellom Posten og BB-senteret
• RV2: vi ønsker den midtre traseen og vi ønsker den utredet på nytt, med god tilknytning til

Årnes
• Trebru over Glomma
• Legge til rette for kortreist mat fra Nes, kanskje gjennom en matfestival for kommunen?
• Opprette næringsklynger rundt områder med særskilt kompetanse, som f.eks, fornybar

energi og landbruk ved Hvam vgs og biogass ved Esval
• Opprette næringstreff/frokostmøte for næringsliv
• Bør ha fokus på samferdsel og logistikk, også veger i kommunen - viktig for

næringsutvikling
• Svømmehall? Ønsker vi fremdeles svømmehall i Nes, har vi råd til driften? Kan vi få til et

samarbeid med andre/kommersielle aktører som kan bidra?
• Skolestruktur

Referent
Sesselja Bigseth


